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R  E  P  U  B  L  I  K  A    H  R  V  A  T  S  K  A 

       OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

                    GRAD VALPOVO 

                  GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-01/23-02/5      

URBROJ: 2158-7-1-23-2 

 

Valpovo, 18. srpnja 2023. godine 

 

Z A P I S N IK 

 

 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 18. srpnja 2023. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 19:00 sati.   

 

 Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Dinko Župan, Ana Brajnović, 

Saša Brezovac, Stela Horvat, Marijan Mandić, Josip Medved, Siniša Galovac, Valentina 

Škorvaga, Filip Ivanović, Tomislav Čamagajevac i Alenko Bajer. 

 

 Ne nazočni vijećnici: Željko Varžić, Dalibor Bošnjaković i Bruno Čačić 

 

 Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene 

djelatnosti, Goran Šimić, pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, 

Višnja Mihaljević, djelatnica Službe za financije i proračun, Damir Medved, viši stručni 

suradnik za lokalnu samoupravu, Iva Matić, direktorica tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Davor 

Runje, direktor HRV, Vladimir Vazdar, novinar Valpovštine info.  

  

 Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 12 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik predlaže da 

se točka 4. dnevnog reda skine, budući je izvjestitelj na godišnjem odmoru. Prijedlog je 

jednoglasno usvojen. Predsjednik stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon 

provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i    r e d 

 

1. Usvajanje Zapisnika 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

2. Aktualni sat. 

3. Izvješće o financijskom poslovanju Dvorca d.o.o. Valpovo za 2022.    

    godinu i Plan poslovanja za 2023. godinu. 

4. Prijedlozi: 

    a) III. Izmjene i dopune Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu, 

    b) Odluka o Izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 

         2023. godinu. 

 5. Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju Grada Valpova. 

   6. Prijedlog Odluke o pristupanju lokalnoj akcijskoj grupi u ribarstvu i akvakulturi 

     „Pannonia“ (FLAG Pannonia). 
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   7. Prijedlog Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i 

       namještenika u upravnim tijelima Grada Valpova. 

   8. Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Valpova za 2024.  

       godinu. 

   9. Prijedlog Zaključka o problemu onečišćenja zraka na području Grada Valpova. 

 10. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Valpova. 

 11. Informacija o stanju socijalne skrbi na području grada Valpova u 2022. godini. 

 12. Pitanja i prijedlozi. 

 

 Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 24. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

                    GRADA VALPOVA 

 

 Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 24. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  usvojen jednoglasno (12 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Filip Ivanović 

- svoje prvo pitanje sam mislio postaviti direktoru Urbanizma gospodinu Pavoševiću, 

ponovno, u vezi uređenja prigradskih naselja što se tiče košnje, da li postoji mogućnost da se 

možda malo češće obilaze prigradska naselja, konkretno Ladimirevci u pogledu pražnjenja 

koševa, malo uređenja centra i sl., ali onda ću to pitanje ostaviti za idući puta ili ako pročelnik 

ili gradonačelnik budu htjeli odgovoriti može. Drugo pitanje je u vezi zgrade u centru 

Ladimirevaca, zgrada VMO, već nekoliko puta smo i pričali o tome, krov je u iznimno lošem 

stanju, prokišnjava, pa me zanima postoji li plan za uređenje te zgrade ili eventualno njezina 

energetska obnova?   

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 

 

- odgovori na pitanje vijećnika Filipa Ivanovića, što se tiče uređenja prigradskih naselja, 

prenijet ćemo upit, direktora  nema, tu su njegove službe, tako da ćemo prenijeti taj upit 

gospođi koja vodi komunalni odjel, da se potrudi malo više oko toga, ne samo u 

Ladimirevcima, nego i drugim prigradskim naseljima ukoliko ima takvih upita ili 

nezadovoljstava. Što se tiče zgrade VMO, to sam rekao na prošloj sjednici, da smo mi 

zatražili ponudu za krovište tvrtke Limkom, to imamo u komunalnom odjelu, pročelnik je to 

stavio u nekakav plan rada, međutim, to moramo staviti i u Proračun grada i planirati svakako 

da se taj krov sanira, što se tiče energetske obnove, to sam isto spomenuo, obzirom da veliku 

površinu zgrade obuhvaća trgovina koja je smještena u zgradi, na žalost nemamo tu 

mogućnost, trebalo bi nju iseliti, a nemamo gdje, tako da za sada to ostaje po strani, a druga 

stvar je što sada natječaji energetske obnove koji su išli, i ovaj zadnji poziv koji je išao, nije 

kao onaj što je išao prije 4 godine, sufinanciranje Grada bi bilo preveliko, pogotovo za tu 

veliku zgradu, prijavili smo zgradu Gradske uprave, kada budemo dobili odluku Ministarstva, 

onda ćemo odlučivati da li ćemo prihvatiti ili ne, obzirom da bi sufinanciranje od strane Grada 

trebalo biti 70% po nekim procjenama, tako da je to preveliki zalogaj, to može čekati, mislim 

da ima drugih projekata koji su važniji od toga, ali naravno da imamo u planu, obzirom da je 

to naša zgrada, moramo se brinuti o svim našim nekretninama, pa tako i o toj u 

Ladimirevcima. Iskoristio bi priliku i pohvalio Udrugu mladih Ladimirevci, prošli vikend ste  

 



-  3  - 

 

imali Godišnju skupštinu, vidjeli smo da su prostorije stvarno jako dobro uređene, tu je 

komunikacija između komunalnog odjela i jedne udruge u mjestu doista urodila plodom, vi 

ste uložili svoj trud, mi smo uložili materijal i ono što vam je bilo potrebno, tako da svaka 

pohvala pročelniku i vama.     

 
 Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. IZVJEŠĆE O FINANCIJSKOM POSLOVANJU DVORCA D.O.O.  

         VALPOVO ZA 2022. GODINU I PLAN POSLOVANJA ZA 2023. GODINU 

 

 Iva Matić - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 18. 

srpnja 2023. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Tomislav Čamagajevac, Filip 

Ivanović, Iva Matić; Igor Uranjek i Matko Šutalo. 

 

Tomislav Čamagajevac 

- nakon izvješća i prikazanih stavki iz istog, ja bi samo spomenuo da je prošle godine 

izglasano i povećanje vodnih usluga, s obzirom na to i ovaj gubitak koji je naveden smatram 

da nećemo podržati ovo izvješće i glasati za njega. 

 

Filip Ivanović 

- samo bi priupitao u vezi kanalizacijske mreže u Ladimirevcima, na sastanku gradonačelnika 

s mještanima i udrugama spomenuto je da je kanalizacijska mreže u dosta lošem stanju, da će 

biti potrebni određeni radovi, ako se ne varam čak 70% je mreže u neadekvatnom stanju, da 

se ona može pustiti u pogon, pa me zanima hoće li se ponovo izvoditi neki veči radovi u 

Ladimirevcima, ponajviše su me mještani pitali u vezi njihovih ćuprija, hoće li se ponovno 

morati rušiti, pa ponovno spajati i kada se planira pustiti u pogon kanalizacijska mreža u 

Ladimirevcima, ako imate neki okvirni datum? 

 

Iva Matić 

- što se tiče kanalizacijske mreže, cijela sanacija mjesta Ladimirevci je prijavljena za NPOO, 

čim budemo imali odobrena sredstva krenut će se sa natječajem i sa radovima, da li će to biti 

do kraja ove godine, ne mogu reći sa sigurnošću, što se tiče sanacije samih radova, vjerojatno 

će biti negdje raskopavanja, to je neminovno, ali možda ne na cijelom podurčju, negdje 

postoji mogućnost sanacije bez raskopavanja, gdje god se bude moglo ići bez raskopavanja, 

naravno da će se ići tako, ali će se na nekim djelovima morati raskopavati. Naselje Ladimirevi 

ide na uređaj Petrijevce, kada bude uređaj gotov, vjerujem do kraja 2024. godine, s time da bi 

isto tijekom slijedeće godine sva ta sanacija morala biti završena. 

 

Igor Uranjek 

- spomenuli ste Vomu, često smo pričali o toma, kada ona stiže, da li je to onaj uređaj za 

ispumpavanje septičkih jama, zanima me da li će ona ispumpavati septičke jame po mjestima 

koja nemaju trenutno kanalizaciju, i da li postoji mjesto predviđeno gdje će se ona prazniti, s 

obzirom da dosta prigradskih naselja ispumpavaju septičke jame kako stignu, neki u bašće, 

neki ispuštaju pored ceste, da li ta Voma može služiti za to? 

 

Iva Matić 

- Voma ne može za to služiti, ona je za odštopavanje, postoje drugi uređaji za septičke jame, 

ima jedan dio predviđen na uređajima za pročišćavanje, jedan dio je predviđen za septike za 
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ova mjesta, to bi trebao biti mali dio koji nije spojen na kanalizaciju, da se ti septici voze na 

uređaj za pročišćavanje, ne mogu sada konkretnije reći dok ne budem znala, jer i ova druga 

sela koja nemaju, nisu sada u sklopu projekta da se projektiraju, mislim na bela sela i to, da bi 

oni trebali biti spojeni na kanalizaciju, gdje god nema kanalizacije odu na polja i isprazne 

spetičku, za sada nemaju nekog izbora, ali ne bi smjeli to raditi, kada budu uređaji gotovi, 

manji dio bi trebao ostati koji nije spojen na sustav, da se prikupjaju septici i jedan dio može 

ići na uređaj.    

 

Matko Šutalo 

- prije svega bi pohvalio rad direktorice Ive Matić u Dvorcu, od kada je direktorica došla, 

uhvatila se u koštac sa mnogim problemima koje je zatekla u firmi i od ranijih godina, ali i od 

onih koji su bili prije toga, u suradnji sa upravnih odjelima Grada Valpova, doista radimo na 

tome, pogotovo na kanalizacijskoj mreži, da se prije svega snimi ona postojeća koja je 

odrađena, kao što je slučaj u Ladimirevcima, ona je rađena prije više od 10 godina, rađena je 

bez krajnjeg cilja da se pusti u pogon, nismo imali uređaj za pročišćavanje koje sada radi u 

Petrijevcima, Ladimirevačka mreža će se spajati na Petrijevce, i upravo iz toga razloga je ona 

propala i mora se ponovno sanirati. Prošle godine smo dali naglasak na to, i upravo ovaj jedan 

manjak, jedan dio odnosi se na snimanja u Ladimirevcima, ali i u Gradu Valpovu imamo 

ulicu J. Kozarca, imamo A. Starčevića koje nije obuhvaćeno Fasepon, velikim projektom koji 

je sada pri završetku, tako da smo gledali da obuhatimo konkretno područje Grada Valpova i 

svih prigradskih naselja za kanalizacijsku mrežu, ali i za vodovodnu mrežu. Ono što je 

navažnije, da smo prijavili kao što je direktorica rekla preko 8 mil. Eura projekata na području 

Grada Valpova, nešto malo iz ostalih mjesta, i da imamo još višestruko za prijaviti, imamo 

Nard i kompletno bela sela, za Nard je mislim ishođena građevinska dozvolu, a na jesen bi 

trebali dobiti građevinsku dozvolu za ostala prigradska naselja, imamo do kraja godine da bi 

mogli prijaviti na NPOO, a onda po dobivanju sredstava trebali bi krenuti sa radovima, a to je 

najvažnije za područje Grada Valpova i za prigradska naselja, u prigradskim naseljima kao što 

smo mogli vidjeti pri obilasku to je jedna od velikih boljki, ali doista ima u Gradu Valpovu 

ulica koje nemaju kanalizacijsku mrežu, na tome je naglasak direktorice i njenog tima, ali 

jednako tako upravnih odjela Grada, da se to kompletno obuhvati. Bitno je da imamo jako 

dobru komunkaciju u tom dijelu sa ostalim suvlasnicima, prihvatili smo ovo financijsko 

izvješće upravo zato što razumijemo problematiku koja nas muči, istina je da je porasla cijena 

vode, ali porasli su apsolutno i svi troškovi, pogotovo na Jarčevcu u pogonu, a jednako tako 

sada, da li je prošao projekt ili je pri završetku za solarnu elektranu na Jarčevcu, onda ćemo 

gledati da smanjujemo troškove koji muče i to postrojenje, gledamo da zajedno na Skupštini 

donosimo odluke sa direktoricom i na njen prijedlog, ali i naš prijedlog da to iskomunicimao 

najbolje za naše sugrađane, također je bitno da mi kao Skupština vodimo računa o tome da ne 

ode ništa u zastaru, da tiskamo naše pravnike one vanjske i one koji rade u firmi, da niti jedan 

račun ne može otići u zastaru, da se prvo mora poslati opomena, onda tužiti, ali naravno ima i 

onih koji su vječito na sudu i koje jednostavno ne možete naplatiti, i upravo se zato taj 

određeni iznos prenosi iz godine u godinu, i povećava u tom djelu, a sve ono što se može 

redovito se naplaćuje, još jednom upućujem sve pohvale i molim vas da tako nastavite.   

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (9 glasova ZA, 3 glasa PROTIV) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOZI: 

 A) III. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2023.  

      GODINU, 

 B) ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA 

       VALPOVA ZA 2023. GODINU 

 

 Višnja Mihaljević - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  
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 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 18. 

srpnja 2023. godine razmatrao predmetne prijedloge, te ih usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili  

 a) III. Izmjene i dopune Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu, 

     jednoglasno (12 glasova ZA), 

 b) Odluka o Izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 

     2023. godinu. 

      jednoglasno (12 glasova ZA). 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG ODLUKE O KRATKOROČNOM ZADUŽIVANJU GRADA  

         VALPOVA 

 

 Višnja Mihaljević - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 18. 

srpnja 2023. godine razmatrao predmetnu odluku, te je usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili (9 

glasova ZA, 3 glasa SUZDRŽANA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG ODLUKE O PRISTUPANJU LOKALNOJ AKCIJSKOJ  

         GRUPI U RIBARSTVU I AKVAKULTURI „PANNONIA“ (FLAG  

         PANNONIA) 

 

 Marko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 18. 

srpnja 2023. godine razmatrao predmetnu odluku, te je usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Filip Ivanović.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE O ODREĐIVANJU KOEFICIJENATA ZA  

         OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM  

         TIJELIMA GRADA VALPOVA 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 18. 

srpnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Alenko Bajer i Marko 

Vuksanić. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 8. PRIJEDLOG GODIŠNJEG PLANA DAVANJA KONCESIJA NA 

          PODRUČJU GRADA VALPOVA ZA 2024. GODINU 

 

 Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 18. 

srpnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PROBLEMU ONEČIŠĆENJA ZRAKA 

          NA PODRUČJU GRADA VALPOVA 

 

 Dinko Župan - ukratko je obrazložio predmetni materijal te zamolio da taj zaključak 

koji donesemo ne pošaljemo samo Državnom inspektoratu, nego da ga pošaljemo u Hrvatski 

sabor Saborskom odboru za zaštitu okoliša i prirode. 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Alenko Bajer, Matko Šutalo i 

Igor Uranjek. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O OSNIVANJU 

            SAVJETA MLADIH GRADA VALPOVA 

 

 Damir Medved - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 12. INFORMACIJA O STANJU SOCIJALNE SKRBI NA PODRUČJU 

            GRADA VALPOVA U 2022. GODINI 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 18. 

srpnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PITANJA I PRIJEDLOZI 
 

………. 

 

 Budući se nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 19,50 sati.  
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………. 

 

        ZAPISNIČAR              TAJNIK GRADA           PREDSJEDNIK 

               GRADSKOG VIJEĆA 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.              Igor Uranjek 

 

 

 

 

 


